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Chciałbyś zgłosić jakiś problem, 
interwencję, a może pochwałę? 
Czekamy na Twój telefon pod 
numerem 32 230-84-51

Telefoniczny Dyżur 
Redakcyjny
piątek 11.30 - 13.30

Telefoniczne porady z każdej 
dziedziny prawa.

Na Państwa pytania odpowiadać będzie 
adwokat Izabela Latkowska. 
W czwartek, od 15.00 do 16.00 
pod nr telefonu 32 230-84-51 ..
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Piękna willa położo-
na przy skrzyżowaniu 
ulic Długosza i Ko-
ściuszki powoli odzy-
skuje dawny blask.

Przypomnijmy, jesz-
cze kilka miesięcy 
temu Ministerstwo 
Infrastruktury obiecy-
wało m.in. w gliwic-
kich punktach pobo-
ru opłat tzw. bilety 
zerowe, uprawniają-
ce do bezpłatnych przejazdów 
w ruchu lokalnym. Zatem 
podróż pomiędzy gliwickimi 
węzłami Sośnica i Kleszczów 
miała pozostać darmowa. Wy-
daje się jednak, że takie roz-
wiązanie, choć korzystne dla 
kierowców, to historia. 

Urzędnicy z nowo utworzone-
go Ministerstwa Transportu, 
Budownictwa i Gospodarki 
Morskiej (dawniej Minister-
stwo Infrastruktury) odmawia-
ją komentarzy w tej sprawie, 
prosząc o kontakt e-mailo-
wy. Niestety, do momentu 
zamknięcia bieżącego wy-
dania „Gazety Miejskiej” do 
redakcji nie wpłynęła żadna 

Zerowe stawki? 
Nie wiadomo
Nie najlepiej rozpoczął 
się rok dla śląskich kie-
rowców. Możliwe, że 
wbrew obietnicom rządu, 
gliwicki odcinek auto-
strady A4 wcale nie bę-
dzie bezpłatny. - To skan-
dal – komentuje gliwicki 
magistrat.

Katowice Murckowska – po-
wiedział „Gazecie Miejskiej” 
Marek Jarzębowski. 

Jak udało nam się nieofi-
cjalnie ustalić, możliwe, że 
w ramach rekompensaty za 
likwidację „zerówek”, rząd 
obniży stawki za korzystanie 
z autostrady. 

Dokończenie na str. 11

odpowiedź drogą elek-
troniczną.

Perspektywa wycofania 
się z obiecanych bile-
tów zerowych wzbudziła 
ostrą reakcję w gliwic-
kim magistracie. - To 
jest skandal! - grzmi 

Marek Jarzębowski, rzecznik 
prasowy prezydenta Gliwic. 
- Ostatnie pismo w tej spra-
wie, jakie otrzymaliśmy, po-
chodzi z Departamentu Dróg 
i Autostrad Ministerstwa In-
frastruktury. Datowane jest 
na czerwiec 2011 roku, więc 
jest całkiem świeże. W tej 
chwili mam to pismo przed 
sobą, patrzę na nie i jest tam 
wyraźnie napisane, że odcinki 
autostrady będące obwodni-
cami miast w aglomeracji ślą-
skiej będą bezpłatne. Chodzi 
o odcinki pomiędzy węzłem 
Gliwice Sośnica i węzłem By-
tom oraz pomiędzy węzłem 
Gliwice Kleszczów a węzłem 


